

#### **November 2022 Parent Newsletter**

O
 GEER\_PARK

Scan the **QR** code or follow us on instagram **@**geer\_park

Facebook: https://www.facebook.com/pages/Geer-Park-Elementary/383738438451611

Blog: geerpark.dearbornschools.org

(313) 827-2300

#### Dear Geer Park Families,

We hope this newsletter finds you and your household well! November is a wonderful month to focus on GRATITUDE: our appreciation and gratefulness for the people, things, and experiences in our lives. The issue of Mental Health has become an area of concern for not only those in the healthcare profession, but those in the education field as well. More and more research has been linking the practice of intentional gratitude with positive, healing effects on the brain. More specifically, those who are suffering from depression, anxiety, stress, or changes in mood/behaviors. Gratitude is a brain exercise and requires practice. These practices include training the brain to see opportunity in every situation, looking for areas to grow and learn, and focusing on what you can control and what you do have. This month, we have engaged students in this practice as well. We started the "Gratitude Challenge" on November 1st. Every day, every student at Geer Park from kindergarten through 5th grade, will write down 1 thing they are grateful for on a sticky note. Students are hanging their sticky notes in the hallways. The goal is to create a "wave of gratitude" that is connected from class to class and spans across the entire school. Please ask your children about this challenge, encourage them to look for simple, everyday things to be grateful for, ask them why they are grateful, they will surprise you! As we look forward to Parent Teacher Conferences in the coming weeks, we want to take an opportunity to reflect on our gratitude for the families at Geer Park. We are grateful for your support, your efforts to be involved and engaged in your child's schooling, and your commitment to continuing to build a thriving school community. Our Halloween celebration was a testament of this village coming together to celebrate our students and being together. Thank you for all you do. I look forward to seeing more and more families at Geer Park for our Parent Education Meetings, special events, and being involved in the PTA. A special thank you to our PTA board for their work this year in supporting me as a new Principal and for filling in big shoes that Mrs. Jones' left behind. You are doing an amazing job and we look forward to working with you hand in hand to support our Geer Park Stars!

### **Grade Level News**

KDG: The kindergarten classes continue to work hard. We have established our classroom routines and the students are becoming very independent learners. Each student now has a reading bag that they should be bringing home each day. Please be sure to read the books with your child every day. Every student should be reading at least 10-15 minutes each day. Included in the reading bag are word cards. Please also practice

reading the word cards. This will directly help your child in their reading and writing skills. In Math, we continue to work with numbers. All students should be able to recognize and write the numbers 1-10. Students should be practicing counting from 1-100. We will soon begin a new unit on Geometry and learn about shapes. In Social Studies, we will soon be learning about needs and wants. Needs are things we need to survive and wants are things that we'd like to have but are not necessary to survive. Our Kindergarten Team all use Dojo to communicate classroom news and school news. Please be sure to check notifications from Dojo daily.

**First:** First grade is really on the move. We have established routines in the classroom and the school. The first graders are leading the way in their learning. First grade is almost finished with Module 1 in math. They are showing so much growth and success in Algebraic Thinking and Operations. This is a huge accomplishment because Module 1 is long and packed with information. We will be taking our End of Module Assessment in a week or so. We are almost finished with Unit 2 in our Benchmark ELA series. We are learning about characters. We are also learning about Author's Purpose. That means the author wrote the story to either entertain us, persuade us, or inform us. Our Benchmark series also has cross-curricular learning embedded from unit to unit. Unit 1 was our springboard to life science. Unit 3 will review Social Studies and how we get along with each other. In Science, we are finishing up life science. We are learning about what animals need to survive, how animals learn from their parents, and how animals look similar to their parents. In Social Studies, we will learn about families and their histories including family trees. (This will mesh nicely with our fall food drive for the less fortunate. Please consider donating. Thank you.) As you can see, first grade is packed with learning. We started slowly to establish routines. Now we are moving right along. We thank all of the families for their support at home. By working together, we can accomplish great things.

**Second:** Second grade teachers have an attitude of gratitude! Thank you parents for all of the continued support that you provide our students and school. We are grateful and appreciative of you! During the month of November, our language arts focus is on stories of various genres which include but are not limited to fables, fairy tales, and realistic fiction. We are learning to recognize the basic elements of a story (setting, characters, plot, conflict and theme) and how story elements help readers understand the structure and meaning of a story. Measurement is our math focus. Activities are designed to deepen students' understanding of measurement using various tools and length units, as well as, the ability to relate addition and subtraction to length. In social studies, we are focusing on geography. We will explore a variety of maps and how urban, suburban and rural communities are connected through transportation. In Amplify science, students read about and reflect on their own similarities to a real-life engineer who designs mixtures. Students are also introduced to the engineering design process cycle and reflect on their experiences with this process as it relates to their own glue making. This is intended to strengthen students' understanding of engineering practices as they prepare to move into the next phase of the design cycle and to set their work in the context of what professional engineers do. PhD Science will provide students with opportunities to observe a variety of objects and materials and to describe and classify those materials by their properties with emphasis on the States of Matter. Our investigations and observations will deepen the understanding of our essential question: Why different kinds of birds use certain materials to build their nests? Upcoming Events: An in-school field trip is scheduled for November 9th. The creators of High Touch High Tech Science Made Fun!, will visit our classrooms to share some STEM fun. We are excited to enhance our current science curriculum with Chemfun!

**Third:** We have been busy in third grade! In math we are finishing our unit on multiplication and division story problems. We will soon be moving on to working on elapsed time. In language arts we are beginning unit two which is fiction. We will be focusing on the characters' actions in the stories that we

read and how those actions shape events in the story. Students also are continuing to work on writing paragraphs. They know the parts of a paragraph: an interesting lead, topic sentence, details, and a conclusion sentence. In science we are learning about how animals changed over time. Students are learning about how scientists look at fossils to get clues about animals in the past. We are continuing to learn about Michigan's human and natural characteristics in social studies. In late October, a firefighter talked to the third graders about fire safety and what they should do if there is a fire at home. This month third graders will be taking a trip to the fire safety house to apply what they learned!

Fourth: This month in 4th grade students are focusing on what they are thankful for in their lives. Everyday students are thinking of one thing they are thankful for and writing it on a post it note to be posted along the hallway outside of our classroom. In math we are working hard to improve our addition and subtraction skills with larger digit numbers including solving story problems involving addition and subtraction. Students are also starting a literature unit that focuses on fiction text. All 4th graders will be working on inferencing, describing characters, making connections, summarizing, and theme during reading instruction. Students will also be writing opinion essays this month and we will continue to focus on developing better sentence fluency and conventions while students are writing their essays. Finally, in social studies we are continuing to study the questions that geographers ask and in science our new unit is focused on earth science and the study of rocks and how they are formed. As we continue through November, all students should be working on improving their basic fact fluency in addition, subtraction, and multiplication. 4th graders will also be involved in celebrating the core value of respect this month. The core value assembly at the end of the month will feature 4th graders from each of the three 4th grade classrooms as they share either a skit, poem, or song with the whole school that shows good examples of respect. Keep up the good work 4th grade!

**Fifth:** This month in 5th grade, we are learning how to create a Procedural Writing piece about one of our favorite family recipes. Many already know about this project as interview sheets have gone home in the past week. In math, we are expanding our knowledge of decimals by using additions, subtraction, multiplication, and division with them. In Social Studies we are wrapping up our study of the U.S. Constitution in Nov. We have changed our focus from informational texts to literature. Honing in on character traits that are favorable to a society.

### Sickness/Illness

If you have been following the news, you know that cases of RSV, Pneumonia, Influenza, and COVID are on the rise amongst school age children. If your child is showing signs of illness: runny nose, coughing, fever, vomiting, sore throat, diarrhea, rash, please KEEP THEM AT HOME until they have been seen by a doctor or are symptom free/non contagious. If you are sending your child to school and they are recovering, it may be a good idea to have them wear a mask to allow them to recover fully and avoid getting others sick. Lastly, please be sure you call the office if your child will be absent. (313) 827-2300.

### **Lost & Found**

If your child is missing an item: sweater, jacket, gloves, lunchbox, etc, please encourage them to check the lost and found by the recess door. If you are concerned about an item your child lost, feel free to check in with the office and make your way down to the recess door in front of the gym to check the lost and found for your child's missing item. Once a month on Parent Education Meeting days, we will place all the items on tables for parents to browse. Whatever remains after that day gets donated. We have donated many new, name brand items that students are missing!

### Late Arrivals and Early Dismissal

We have noticed an increase in both late arrivals in the morning and early dismissals (signing students out) that we need to address. I am going to please imagine the role of your child's teacher: she is responsible for bringing 22 students safely inside, having them all hang up their things, put their materials in the right place, start their morning work, take attendance, ask 22 students individually if they want first choice or second choice for lunch, check their planner and homework, and most importantly, teach! Instruction starts at 9am. Imagine doing all of this and then having a student come in at 9:05am, stopping and making sure that student does what they need to do. Starting again, then stopping at 9:10am for another late student to make sure they do what they need to do. Starting again, then stopping at 9:20 for another late student. It is a major disruption and we need your help in ensuring that all students are in their lines by 8:55am. We will begin making phone calls home next week to support our families who have students who are arriving late everyday.

Additionally, if you need to sign your children out early, you need to call the office first. We need time to call the teacher, prepare the student's things, and bring them down. We will not be signing any students out after 3pm if parents have not already called the office before! It is a safety hazard too close to the end of the day.

### Parent Education/PTA Meetings

Our last Parent Education Meeting focused on Screen Time and the Effects on the Brain and Child Development. We had over 70 parents attend our meetings, gave away over \$75 dollars in gift cards, as well as brand new books and free popcorn for students! We did hold an AM and a PM meeting to offer working families some options. We will continue this practice and hope to continue to see an increase in attendance. Our next meeting will focus on Online Safety and Bullying and again bring in Ms. Samah Saidi, a Speech Pathologist and expert on the topic. We hope you will join us on Wednesday, November 30th, 2022 at 9:30am OR 5:30pm.

### Student of the Month: RESPECT

Congratulations to our October Students of the Month! These 18 amazing Geer Park Stars were chosen as model students who demonstrated INTEGRITY in everything they do. Our focus this month will be RESPECT. Students will be recognized at our next Core Value Assembly on November 18th, 2022. Students of the Month will be selected by their teacher at the end of the month, have their picture taken for our showcase, and receive a certificate and prize! Parents of Students of the Month will be invited to come to our monthly assembly honoring our students! You can support and encourage your children by modeling the Core Values, talking to them about what they mean, and teaching them how to make positive choices for themselves.

### Parent Teacher Conferences

Please be sure to check with your child's teacher about an appointment for Fall Parent Teacher Conferences. They are scheduled for November 7th, 10th, and 16th. Each conference should last about 15 minutes and give parents/guardians and teachers an opportunity to discuss academic progress, social emotional needs, and how to support at home. Spring 2022 MSTEP and VVIDA scores will also be sent home. We encourage you to bring your child with you to Parent Teacher Conferences, it is a great opportunity for your child to SEE the relationship between school and home and build the understanding that we are one team supporting them.

### Mathathon and Spelling Bee

We will be holding two fun, friendly competitions to promote the acquisition and learning of math and spelling foundational skills. First, our Mathathon will be held 3 times per year. We just held our first one in October and the students were very excited! Students in 1st-5th grade were given timed math tests of 50 questions each to complete. Students who were able to finish the fastest or with high accuracy were recognized. Please encourage your children to practice at home! There are many online websites and apps that can support basic math fluency in addition/subtraction and multiplication. We will also be holding Classroom Spelling Bees the week of November 28th to prepare students for the Schoolwide and District Spelling Bees later in the year. Spelling bee lists were shared with all students. If you would like a copy for your child to practice, please let us know. We would be more than happy to print them in the office for you!

### Chuck E. Cheese Fundraiser

Our PTA has organized a special Geer Park event at Chuck E. Cheese on Michigan Avenue in Dearborn on Friday, November 11th, 2022 from 4pm-9pm! This after-school fundraiser is a great opportunity for families to get to know one another and students to build community outside of the classroom in a fun and exciting way. Students will receive a special visit from Chuck E. Cheese himself on Friday, November 11th when he visits classrooms to promote this event. Chuck E. Cheese will donate a percentage of all funds collected back to our PTA to use for our students. We hope all of our families are able to spend some quality time with one another at this event!

## **Canned Food Drive**

Please see the flier below to find out more about our Canned Food Drive during the month of November!



### Black Tie Pasta Dinner

PTA will be hosting a "Black Tie Pasta Dinner" on Thursday, November 17th, 2022 at 5:30pm. The event will be held in the cafeteria and will be an opportunity for our students to "Dress Up" and enjoy a special evening with their families. Tickets are \$10 per person and include a delicious pasta dinner, salad, breadsticks, and dessert! We only have 50 tickets to sell for this special evening and usually sell out quickly! You may purchase tickets for you and your child(ren) before or after school in the Main Office.

## November 2022



# **Event Calendar**

Monday	Tuesday	Wednesday	Thursday	Friday
	1	2	3	4 Popcorn Sale \$1
Pizza/Juice Sale \$1  Parent Teacher Conferences	8 NO SCHOOL  Election Day  VOTE  *****	9 Ice Cream Sundae Party for Mathathon Winners	10 Parent Teacher Conferences	11 4pm-9pm Chuck E. Cheese Fundraiser
14 Pizza/Juice Sale \$1	15	16 Parent Teacher Conferences	17 5:30pm Black Tie Pasta Dinner	Popcorn Sale \$1 9:30am - Core Value Assembly: RESPECT
21 Pizza/Juice Sale \$1	22	23 NO SCHOOL	24 NO SCHOOL  Happy Thanksgiving!	25 NO SCHOOL Black Friday
Pizza/Juice Sale \$1 Classroom Spelling Bees	29	30 Classroom Spelling Bees 9:30am - Parent Education/PTA Meeting 5:30pm - Parent Education/PTA Meeting	1	2 Classroom Spelling Bees



نوفمبر 2022 النشرة الإخبارية للآباء

© O O

مسح رمز الاستجابة السريعة ضوئيًا أو تابعنا الانستغرام @geer\_park

الفيسبوك: https://www.facebook.com/pages/Geer-Park-Elementary/383738438451611

مقالات: geerpark.dearbornschools.org

827-2300 (313)

أعزائى عائلات جير بارك ،

نأمل في هذه النشرة أن تجدك أنت وعائلتك في حالة جيدة! شهر نوفمبر هو شهر رائع للتركيز على الامتنان: تقديرنا وامتناننا للناس والأشياء والتجارب في حياتنا. أصبحت قضية الصحة العقلية مجال اهتمام ليس فقط في مهنة الرعاية الصحية ، ولكن في مجال التعليم أيضًا. يربط المزيد والمزيد من الأبحاث ممارسة الامتنان المتعمد بالتأثيرات الإيجابية والشفائية على الدماغ. وبشكل أكثر تحديدًا ، أولئك الذين يعانون من الاكتئاب أو القلق أو التوتر أو تغيرات في المزاج/ السلوك الامتنان هو تمرين للعقل ويتطلب الممارسة. تتضمن هذه الممارسات تدريب الدماغ على رؤية الفرص في كل موقف ، والبحث عن مناطق للنمو والتعلم ، والتركيز على ما يمكنك التحكم فيه وما لديك. هذا الشهر ، أشركنا الطلاب في هذه الممارسة أيضًا. بدأنا "تحدى الامتنان" في الأول من تشرين الثاني (نوفمبر). كل يوم ، سيكتب كل طالب في جير بارك من الحضانة إلى الصف الخامس شيئًا واحدًا يشعر بالامتنان له في ورقة لاصقة. يقوم الطلاب بتعليق أوراقهم اللاصقة في الممرات. الهدف هو خلق "موجة امتنان" متصلة من فصل إلى آخر وتمتد عبر المدرسة بأكملها. يرجى سؤال أطفالك عن هذا التحدي ، وشجعهم على البحث عن أشياء يومية بسيطة ليكونوا ممتنين لها ، واسألهم عن سبب امتناعهم ، وسوف يفاجئونك! بينما نتطلع إلى مؤتمرات أولياء الأمور والمعلمين في الأسابيع المقبلة ، نود أن ننتهز الفرصة للتفكير في امتناننا للعائلات في غير بارك. نحن ممتنون لدعمك وجهودك للمشاركة والمشاركة في تعليم طفلك والتزامك بالاستمرار في بناء مجتمع مدرسي مزدهر. كان احتفالنا بعيد الهالوين دليلًا على اجتماع هذه القرية معًا للاحتفال بطلابنا والتواجد معًا شكرا لك على كل ما فعلته. أتطلع إلى رؤية المزيد والمزيد من العائلات في جير بارك من أجل اجتماعات تعليم الوالدين والمناسبات الخاصة والمشاركة في رابطة الآباء والمعلمين. شكر خاص لمجلس إدارة رابطة الآباء والمعلمين على عملهم هذا العام في دعمي كمدير جديد وملء الأحذية الكبيرة التي تركتها السيدة جونز وراءها. أنت تقوم بعمل رائع ونتطلع إلى العمل معكم جنبًا إلى جنب لدعم جير بارك نجوم!

## أخبار مستوى الصف

روضة أطفال: تستمر فصول رياض الأطفال في العمل الجاد. لقد أنشأنا إجراءات الفصول الدراسية لدينا وأصبح الطلاب متعلمين مستقلين للغاية. كل طالب لديه الآن حقيبة قراءة يجب أن يحضرها إلى المنزل كل يوم. يرجى التأكد من قراءة الكتب مع طفلك كل يوم. يجب أن يقرأ كل طالب ما لا يقل عن 10-15 دقيقة كل يوم. تشتمل حقيبة القراءة على بطاقات الكلمات. يرجى أيضًا التدرب على قراءة بطاقات الكلمات. يساعد هذا طفلك بشكل مباشر في مهارات القراءة والكتابة. في الرياضيات ، نواصل العمل مع الأرقام. يجب أن يكون جميع الطلاب قادرين على التعرف على الأرقام من 1 إلى 10 وكتابتها. يجب أن يتدرب الطلاب على العد من 1-100. سنبذأ قريبًا وحدة جديدة في الهندسة والتعرف على الأشكال. في الدراسات الاجتماعية ، سنتعرف قريبًا على الاحتياجات والرغبات. الاحتياجات هي الأشياء التي نحتاجها للبقاء ونريد أشياء نرغب في امتلاكها ولكنها ليست ضرورية للبقاء على قيد الحياة. يستخدم فريق الروضة لدينا دوجو لتوصيل أخبار الفصل وأخبار المدرسة. يرجى التأكد من مراجعة الإخطارات من دوجو يوميًا.

الصف الاول: الصف الأول في طريقه فعلاً. لقد أنشأنا إجراءات روتينية في الفصول الدراسية والمدرسة. يقود طلاب الصف الأول الطريق في تعلمهم. أوشك الصف الأول على الانتهاء من الوحدة الأولى في الرياضيات. لقد أظهروا الكثير من النمو والنجاح في التفكير الجبري والعمليات. يعد هذا إنجازًا كبيرًا لأن الوحدة 1 طويلة ومليئة بالمعلومات. سنجري تقييم نهاية الوحدة التدريبية في غضون أسبوع أو نحو ذلك. لقد انتهينا تقريبًا من الوحدة 2 في سلسلة بنش مارك. نحن نتكلم عن الشخصيات. نحن نتعلم أيضًا عن غرض المؤلف. هذا يعني أن المؤلف كتب القصة إما للترفيه عننا أو إقناعنا أو إبلاغنا. تحتوي سلسلة بنش مارك أيضًا على تعليم شامل للمناهج الدراسية مضمن من وحدة إلى أخرى. كانت الوحدة الأولى نقطة انطلاقنا إلى علوم الحياة. ستراجع الوحدة 3 الدراسات الاجتماعية وكيف نتعلم مع بعضنا البعض. في العلوم ، نحن ننهي علوم الحياة. نحن نتعلم ما تحتاجه الحيوانات للبقاء على قيد الحياة وكيف تتعلم الحيوانات من والديها ، وكيف تبدو الحيوانات مشابهة لآبانها. في الدراسات الاجتماعية ، سنتعرف على العائلات وتاريخها بما في ذلك أشجار العائلة. (سوف يتماشي هذا بشكل جيد مع حملة تناول الطعام في الخريف على المؤلى حظًا. يرجى التفكير في التبرع. شكرًا لك.) كما ترون ، الصف الأول مليء بالتعلم. بدأنا ببطء في وضع إجراءات روتينية. الآن نحن نتحرك على طول. نشكر جميع العائلات على دعمهم في المنزل. من خلال العمل معًا ، يمكننا تحقيق أشياء عظيمة.

الصف الثاني: معلمو الصف الثاني لديهم موقف امتنان! نشكر أولياء الأمور على كل الدعم المستمر الذي تقدمونه لطلابنا ومدرستنا. نحن ممتنون لك ونقدر لك! خلال شهر نوفمبر ، تركز فنون اللغة لدينا على القصص من مختلف الأنواع التي تشمل على سبيل المثال لا الحصر الخرافات والقصص الخيالية والخيال الواقعي. نحن نتعلم التعرف على العناصر الأساسية للقصة (الإعداد والشخصيات والحبكة والصراع والموضوع) وكيف تساعد عناصر القصة القراء على فهم بنية القصة ومعانيها. القياس هو تركيزنا في الرياضيات. تم تصميم الأنشطة لتعميق فهم الطلاب للقياس على فهم بنية القصة ووحدات طول ، بالإضافة إلى القدرة على ربط الجمع والطرح بالطول. في الدراسات الاجتماعية ، نحن نركز على الجغرافيا. سوف نستكشف مجموعة متنوعة من الخرائط وكيف ترتبط المجتمعات الحضرية والضواحي والريفية من خلال وسائل النقل. في امبلفاي ساينس ، يقرأ الطلاب ويفكروا في أوجه التشابه بينهم وبين مهندس الحياة الواقعية الذي يصمم الخلطات. يتم تعريف الطلاب أيضًا على دورة عملية التصميم الهندسي والتفكير في تجاربهم مع هذه العملية من حيث صلتها بصنع الغراء الخاص بهم. يهدف هذا إلى تعزيز فهم الطلاب للممارسات الهندسية أثناء استعدادهم للانتقال إلى المرحلة التالية من دورة التصميم وتعيين عملهم في سياق الطلاب للممارسات الهندسية أثناء استعدادهم للانتقال إلى المرحلة التالية من دورة التصميم وتعيين عملهم في سياق

ما يفعله المهندسون المحترفون. ستوفر الدكتوراه في العلوم للطلاب فرصًا لمراقبة مجموعة متنوعة من الأشياء والمواد ووصف هذه المواد وتصنيفها حسب خصائصها مع التركيز على حالات المادة. ستعمل تحقيقاتها و ملاحظاتنا على تعميق فهم سؤالنا الأساسي: لماذا تستخدم أنواع مختلفة من الطيور موادًا معينة لبناء أعشاشها؟ الأحداث القادمة: من المقرر القيام برحلة ميدانية داخل المدرسة في 9 نوفمبر. سوف يزور مبتكروهاي تتش هاي تك ساينس مرحًا! ، فصولنا الدراسية لمشاركة بعض متعة العلوم والتكنولوجيا والهندسة والرياضيات. نحن متحمسون لتعزيز منهجنا العلمي الحالى مع كم فان!

الصف الثالث: لقد انشغلنا بالصف الثالث! في الرياضيات ، نحن ننهي وحدتنا في مسائل الضرب والقسمة. سننتقل قريبًا إلى العمل في الوقت المنقضي. في فنون اللغة نبدأ الوحدة الثانية وهي الخيال. سنركز على تصرفات الشخصيات في القصص التي نقرأها وكيف تشكل هذه الإجراءات الأحداث في القصة. يواصل الطلاب أيضًا العمل على كتابة الفقرات. إنهم يعرفون أجزاء الفقرة: مقدمة مثيرة للاهتمام ، جملة الموضوع ، التفاصيل ، وجملة ختامية. في العلم نتعلم كيف تغيرت الحيوانات بمرور الوقت. يتعلم الطلاب كيف ينظر العلماء إلى الحفريات للحصول على أدلة عن الحيوانات في الماضي. نحن مستمرون في التعرف على الخصائص البشرية والطبيعية ميشيغان في الدراسات الاجتماعية. في أواخر تشرين الأول (أكتوبر) ، تحدث رجل إطفاء مع طلاب الصف الثالث حول السلامة من الحرائق وماذا يجب أن يفعلوا إذا كان هناك حريق في المنزل. سيقوم طلاب الصف الثالث هذا الشهر برحلة إلى دار السلامة من الحرائق لتطبيق ما تعلموه!

الصف الرابع: يركز طلاب الصف الرابع هذا الشهر على ما يشكرون عليه في حياتهم. يفكر الطلاب كل يوم في شيء واحد يشعرون بالامتنان لوجوده ويكتبونه في رسالة يتم نشرها على طول الممر خارج الفصل الدراسي لدينا. في الرياضيات ، نعمل بجد لتحسين مهاراتنا في الجمع والطرح باستخدام أرقام أكبر بما في ذلك حل مشاكل القصة التي تتضمن الجمع والطرح. يبدأ الطلاب أيضًا وحدة الأدب التي تركز على النص الخيالي. سيعمل جميع طلاب الصف الرابع على الاستنتاج ووصف الشخصيات وإجراء الاتصالات والتلخيص والموضوع أثناء تعليم القراءة. سيكتب الطلاب أيضًا مقالات رأي هذا الشهر وسنواصل التركيز على تطوير طلاقة أفضل في الجمل والاتفاقيات أثناء كتابة الطلاب ومقالاتهم. أخيرًا ، في الدراسات الاجتماعية ، نواصل دراسة الأسنلة التي يطرحها الجغرافيون ، وفي العلوم تركز وحدتنا الجديدة على علوم الأرض ودراسة الصخور وكيفية تكوينها. مع استمرارنا خلال شهر نوفمبر ، يجب أن يعمل جميع الطلاب على تحسين طلاقة الحقائق الأساسية بالإضافة إلى الطرح والضرب. سيشارك طلاب الصف الرابع أيضًا في الاحتفال بالقيمة الأساسية للاحترام هذا الشهر. سيضم تجميع القيمة الأساسية في نهاية الشهر طلاب الصف الرابع من كل فصل من الفصول الثلاثة للصف الرابع حيث يشاركون إما مسرحية هزلية أو قصيدة أو أغنية مع المدرسة بأكملها والتي تظهر أمثلة جيدة من الاحترام. استمروا في العمل الجيد الصف الرابع!

الصف الخامس: هذا الشهر في الصف الخامس ، نتعلم كيفية إنشاء جزء كتابة إجرائي حول إحدى وصفات الأسرة المفضلة لدينا. يعرف الكثير بالفعل عن هذا المشروع حيث عادت أوراق المقابلات إلى المنزل في الأسبوع الماضي. في الرياضيات ، نقوم بتوسيع معرفتنا بالأرقام العشرية باستخدام عمليات الجمع والطرح والضرب والقسمة معهم. في الدراسات الاجتماعية ، ننهي دراستنا لدستور الولايات المتحدة في نوفمبر. لقد غيرنا تركيزنا من النصوص الإعلامية إلى الأدب. شحذ سمات الشخصية التي تناسب المجتمع.

## المرض

إذا كنت تتابع الأخبار ، فأتت تعلم أن حالات RSV والالتهاب الرئوي والإنفلونزا و COVID آخذة في الازدياد بين الأطفال في سن المدرسة. إذا ظهرت على طفلك علامات المرض: سيلان الأنف ، والسعال ، والحمى ، والتقيؤ ، والتهاب الحلق ، والإسهال ، والطفح الجلدي ، يرجى الاحتفاظ بها في المنزل حتى يراها الطبيب أو تكون خالية من الأعراض / غير معدية. إذا كنت ترسل طفلك إلى المدرسة وهو يتعافى ، فقد يكون من الجيد جعله يرتدي قتاعًا للسماح لله بالتعافي تمامًا وتجنب إصابة الآخرين بالمرض. أخيرًا ، يرجى التأكد من الاتصال بالمكتب إذا كان طفلك سيتغيب. 2300-827 (313)

## وجد المفقود

إذا فقد طفلك عنصرًا ما: سترة ، وسترة ، وقفازات ، وصندوق غداء ، وما إلى ذلك ، فيرجى تشجيعه على التحقق من المفقود والعثور عليه من باب التجويف. إذا كنت قلقًا بشأن عنصر فقده طفلك ، فلا تتردد في تسجيل الوصول بالمكتب والشق طريقك إلى باب العطلة أمام صالة الألعاب الرياضية للتحقق من العنصر المفقود والعثور عليه بحثًا عن العنصر المفقود والعثور عليه بحثًا عن العنصر المفقود لطفلك. مرة واحدة في الشهر في أيام اجتماع تثقيف الوالدين ، سنضع جميع العناصر على الطاولات ليطلع عليها الآباء. كل ما تبقى بعد ذلك اليوم يتم التبرع به. لقد تبرعنا بالعديد من عناصر العلامات التجارية الجديدة التي يفقدها الطلاب!

# الوصول المتأخر والقصل المبكر

لقد لاحظنا زيادة في كل من الوافدين المتأخرين في الصباح والفصل المبكر (تسجيل خروج الطلاب) والتي تحتاج إلى معالجتها. سوف أتخيل من فضلك دور معلمة طفلك: إنها مسؤولة عن جلب 22 طالبًا بأمان إلى الداخل، وجعلهم جميعًا يعلقون أغراضهم، ويضعون موادهم في المكان المناسب، ويبدأون عملهم الصباحي، ويحضرون، ويسألون 22 طالبًا بشكل فردي إذا كاتوا يريدون الخيار الأول أو الخيار الثاني لتناول طعام الغداء، تحقق من مخططهم وواجباتهم المنزلية، والأهم من ذلك، قم بالتدريس! يبدأ التدريس في الساعة 9 صباحًا. تخيل أنك تفعل كل هذا ثم تلقي طالبًا في الساعة 50:9 صباحًا، وتوقف وتأكد من أن الطالب يفعل ما يحتاج إلى القيام به. ابدأ من جديد، ثم توقف في الساعة 10:9 صباحًا لطالب آخر متأخر للتأكد من قيامه بما يحتاج إلى القيام به. نبدأ من جديد، ثم نتوقف عند 9:10 لطالب آخر متأخر. إنه اضطراب كبير ونحتاج إلى المنزل الأسبوع المقبل لدعم عائلاتنا التي لديها طلاب يصلون في وقت صباحًا. سنبدأ في إجراء مكالمات هاتفية إلى المنزل الأسبوع المقبل لدعم عائلاتنا التي لديها طلاب يصلون في وقت متأخر كل يوم.

بالإضافة إلى ذلك ، إذا كنت بحاجة إلى تسجيل خروج أطفالك مبكرًا ، فعليك الاتصال بالمكتب أولاً. نحتاج إلى وقت للاتصال بالمدرس ، وتجهيز أشياء الطالب ، وإسقاطها. <mark>لن نوقع خروج أي طلاب بعد الساعة 3 مساءً إذا لم يكن أولياء</mark> الأمور قد اتصلوا بالمكتب من قبل! إنه خطر على السلامة قريب جدًا من نهاية اليوم.

## تثقيف الوالدين / اجتماعات PTA

ركز اجتماعنا الأخير لتعليم الوالدين على وقت الشاشة والتأثيرات على نمو الدماغ والطفل. كان لدينا أكثر من 75 دولارًا في بطاقات الهدايا ، بالإضافة إلى كتب جديدة وفشار الوالدين يحضرون اجتماعاتنا ، وقدمنا أكثر من 75 دولارًا في بطاقات الهدايا ، بالإضافة إلى كتب جديدة وفشار مجاني للطلاب! لقد عقدنا اجتماعًا صباحًا ومساءً لتقديم بعض الخيارات للعائلات العاملة. سنواصل هذه الممارسة ونأمل أن نرى زيادة في الحضور. سيركز اجتماعنا القادم على السلامة على الإنترنت والتنمر ونحضر مرة أخرى السيدة سماح السعيدي ، أخصائية أمراض النطق والخبيرة في هذا الموضوع. نأمل أن تنضم إلينا يوم الأربعاء 30 نوفمبر 2022 الساعة 9:30 صباحًا أو 5:30 مساءً.

## طالب الشهر: الاحترام

تهانينا للطلاب شهر أكتوبر لدينا! تم اختيار هؤلاء الـ 18 نجوم جير بارك المذهلين كطلاب نموذجيين أظهروا النزاهة في كل ما يفعلونه. سيكون تركيزنا هذا الشهر على الاحترام. سيتم التعرف على الطلاب في جمعية القيمة الأساسية القادمة في 18 نوفمبر 2022. سيتم اختيار طلاب الشهر من قبل معلمهم في نهاية الشهر، والتقاط صورهم لعرضها والحصول على شهادة وجائزة! سيتم دعوة أولياء أمور طلاب الشهر للحضور الى التجمع الشهري تكريم طلابنا! يمكنك دعم وتشجيع أطفالك من خلال صياغة القيم الأساسية والتحدث معهم حول ما تعنيه وتعليمهم كيفية اتخاذ خيارات إيجابية لأنفسهم.

# مؤتمرات الآباء والمعلمين

يرجى التأكد من مراجعة مدرس طفلك بشأن موعد لمؤتمرات أولياء الأمور في. من المقرر عقدها في 7 و 10 و 16 و فمبر. يجب أن يستمر كل مؤتمر حوالي 15 دقيقة ، وأن يمنح الآباء / الأوصياء والمعلمين فرصة لمناقشة التقدم الأكاديمي ، والاحتياجات الاجتماعية العاطفية ، وكيفية الدعم في المنزل. كما سيتم إرسال نتائج ربيع 2022 الأكاديمي هو WIDA و WIDA إلى الوطن. نحن نشجعك على إحضار طفلك معك إلى مؤتمرات الآباء والمعلمين ، فهي فرصة عظيمة لطفلك لرؤية العلاقة بين المدرسة والمنزل وبناء الفهم بأننا فريق واحد يدعمهم.

# ماثاثون والمسابقة الإملائية

سنعقد مسابقتين ممتعتين ووديتين لتعزيز اكتساب وتعلم المهارات الأساسية للرياضيات والتهجئة. أولاً ، سوف يقام ماثون 3 مرات في السنة. لقد عقدنا للتو أول لقاء لنا في أكتوبر وكان الطلاب متحمسين للغاية! تم إعطاء الطلاب في الصف الأول حتى الصف الخامس اختبارات رياضيات محددة بوقت يتكون من 50 سؤالًا لكل منهم. تم التعرف على الطلاب الذين تمكنوا من إنهاء أسرع أو بدقة عالية. يرجى تشجيع أطفالك على التدرب في المنزل! هناك العديد من المواقع الإلكترونية والتطبيقات التي يمكنها دعم إتقان الرياضيات الأساسية بالإضافة إلى الجمع / الطرح والضرب. سنعقد أيضًا المسابقة الإملائية في الصف الدراسي الأسبوع الذي يبدأ في 28 تشرين الثاني (نوفمبر) لإعداد الطلاب لـ سبلنج بي على مستوى المدرسة وعلى مستوى المنطقة في وقت لاحق من العام. تمت مشاركة المسابقة الإملائية مع جميع الطلاب. إذا كنت ترغب في الحصول على نسخة لطفلك لممارستها ، فيرجى إخبارنا بذلك. سنكون أكثر من سعداء لطباعتها في المكتب من أجلك!

## تشاك إي تشيز لجمع التبرعات

نظمت رابطة الآباء والمعلمين حدث جير بارك الخاص في تشاك إي تشيز في شارع ميشيغان افينو في ديربورن يوم الجمعة 11 نوفمبر 2022 من الساعة 4 مساءً حتى الساعة 9 مساءً! يعد جمع التبرعات بعد المدرسة فرصة رائعة للعائلات للتعرف على بعضها البعض و للطلاب لبناء مجتمع خارج الفصل الدراسي بطريقة ممتعة ومثيرة. سيتلقى الطلاب زيارة خاصة من تشاك إي تشيز نفسه يوم الجمعة 11 نوفمبر عندما يزور الفصول الدراسية للترويج لهذا الحدث. سيتبرع تشاك إي تشيز بنسبة مئوية من جميع الأموال التي تم جمعها مرة أخرى إلى رابطة الآباء والمعلمين لاستخدامها لطلابنا. نأمل أن تتمكن جميع عائلاتنا من قضاء بعض الوقت الجيد مع بعضها البعض في هذا الحدث!

يرجى الاطلاع على المنشور أدناه لمعرفة المزيد عن حملة الأطعمة المعلبة الخاصة بنا خلال شهر نوفمبر!



عشاء باستا بلاك تاي

ستستضيف PTA "عشاء معكرونة بربطة عنق سوداء" يوم الخميس 17 نوفمبر 2022 الساعة 5:30

مساءً. سيقام الحدث في الكافتيريا وسيكون فرصة لطلابنا "لتلبيس" والاستمتاع بأمسية خاصة مع عائلاتهم. تبلغ قيمة التذاكر 10 دولارات للفرد وتشمل عشاء باستا لذيذ وسلطة وأعواد الخبز والحلوى! لدينا 50 تذكرة فقط للبيع لهذه الأمسية المميزة وعادة ما يتم بيعها بسرعة! يمكنك شراء تذاكر لك ولطفلك (أطفالك) قبل أو بعد المدرسة في المكتب الرئيسي.

## تشرين الثاني (نوفمبر) 2022

## تقويم الحدث

الاثنين	الثلاثاء	الأربعاء	الخميس	الجمعة
	1	2	3	بيع الفشار 1 دولار
7 بيع بيتزا / عصير 1 دولار مؤتمرات الآباء والمعلمين	8 ۷ مدرسة ۷ O T E *****	9 حفل صنداي الآيس كريم لفانزين ماثاثون	10 مؤتمرات الآباء والمعلمين	11 مساءً 4- مساءً 9 تشاك إي تشيز لجمع التبرعات
14 بیع بیتزا / عصیر 1 دولار	15	16 مؤتمرات الآباء والمعلمين	17 5:30pm عشاء باستا بلاك تاي	18  بيع الفشار 1 دولار  بيع الفشار 1 دولار  جمعية القيمة - 9:30am الأساسية: الاحترام
21 بيع بيتزا / عصير 1 دولار	22	لامدرسة 23	لامدرسة 24 عيد شكر سعيد	لا مدرسة 25 الجمعة السوداء
بيع بيتزا / عصير 1 دولار المسابقة الإملانية للصف الثالث	29	المسابقة الإملانية للصف الرابع صباحًا - تثقيف أولياء 30:9 الأمور / اجتماع جمعية الآباء والمعلمين مساءً - تثقيف أولياء 5:30 الأمور / اجتماع جمعية الآباء والمعلمين الأمور / اجتماع جمعية الآباء	1	المسابقة الإملائية للصف الخامس